
 

Interpellation 
Utvecklingsplanerna inom Hälso- och sjukvårdsnämnden 
 

Till: Ordförande i Hälso- och Sjukvårdsnämnden Bechet Barsom 

Hälso- och sjukvårdsnämnden beslutade 20231019 att anta utvecklingsplan med tydliga direktiv om hur 
verksamheterna inom regionens hälso- och sjukvård skall arbeta fram färdplaner för att få en ekonomi i balans. 

I utvecklingsplanen angavs specifikt följande: 

4.4 Lindesbergs lasarett: 

Den planerade operationsverksamheten inom ortopedi och kirurgi ska öka och det akuta kirurgiska patientflödet 
flyttas från Lindesberg till Karlskoga och Usö. 

4.8 Psykiatri (Karlskoga lasarett):  

I samband med att spot team (psykiatri) införs så avvecklas de nuvarande heldygnsplatserna i Karlskoga och 
Lindesberg för att koncentreras i Örebro. 

För att länsinvånare och i vissa fall även beslutsfattare skall få en ökad förståelse för vad dessa ovanstående 
skrivningar innebär för Karlskoga samt Lindesberg lasarett så bör detta kommuniceras tydligt från det regionala 
minoritetsstyret. 

 

Med anledning av detta undrar jag: 

▪ Vad exakt innebär punkten 4.4 i utvecklingsplanen, har förvaltningen fått detta konkreta uppdrag för 
verkställighet? 

▪ Finns det utrymme för att kunna misstolka punkt 4.4, med detta menas att den akuta kirurgin i 
Lindesberg kommer att avvecklas eller föreslås vara kvar i dess nuvarande form? 

▪ Vad exakt innebär punkten 4.8 i utvecklingsplanen, har förvaltningen fått detta konkreta uppdrag för 
verkställighet? 

▪ Finns det utrymme för att kunna misstolka punkt 4.8, med detta menas att de psykiatriska 
heldygnsplatserna i Karlskoga kommer att avvecklas eller föreslås vara kvar i dess nuvarande form? 

▪ Eftersom utvecklingsplanen har beslutats och att SD, M samt L yrkade på att ovanstående 
verksamhetsförändringar ej skulle genomföras, kan man då anse att den styrande minoriteten med 
bifall från V föreslår att akutkirurgin samt de psykiatriska heldygnsplatserna kommer att stängas som 
det anges ordagrant i beslutet? 

 

 

 

 

För Sverigedemokraterna i Region Örebro län: 

 
Patrik Nyström (SD) 
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